OUTLINE
TI. Cni.ldhood

a. Born 5 November 1949, 2:39pm Towa,
Charles City, Floyd County

b. Went home to a Debner farm NW of
Allison, Iowa, Butler County where I was
to grow to age 4. % mile from the Vil-
mer Church where my father's parenis bed
been confirmed in the German-Lutheran
traditicn.
c. I then moved with my family about 4
miles to a farm that my parents rented
(VIR R R e from an elderly widow, Mrs. Staufer.
LRI M AR ] M gl 1. There, in the fall of 1954, I
; : Tl T - would start school in a one-rocm :
1 R R school - Cold Water No. ? , My
1 AR first teacher, Mrs. Meifield.
G et (g 2. My mother's father had died be-
P IR RERET B fore the move to Steufer's. He was
o ' ' the first person to di= close tome.

d. In the spring of 1955, March 1, we moved to a XKramer farm of south

of Allison, Iowa, on what is known as the Butler Center Road, as Mrs.
Staufer passed away over the winter.

1. I would then attend elementary school at Allison. My teacher was
Miss Darby. In first grade Miss Darby was introducing us to reading
however, I had been taught to read the same series by Mrs. Merfield
with her two first-graders, Larry schutnick and Steere, so I
spent alot of time at the sand box, as I could already read the book.
she was teaching.

2. In the spring of 1956, I had a string of Measels, Mumps and chich-
en pox - non-stop the last saveral weeks of the first grade. I was so
ill with the measels, that on a day when my parents were going to taks
me to Dr. McCloud, my dad called me and I was unable tn get up from the
floor. Some say this is why I cannot hear with my left ear.

My father expanded into the cattle business and with difficulties as
to the landlord they bought a small farm SW of Greene, Iowa, just about
1% miles north of where we had lived on the Debner farm.

3. At 7 I would move with my fanily to that Hilton Moss farm in th2
spring of 1957, March 1. At which time I was introduced to the school
at Greene, Jowa, where I would eventually graduate from High School on
17 May 1967.

e. All of the while that I was growing up from my earliest memories I
would attend church at St. Peter's Lutheran Church in Greene, Iowa. My
fathar had been baptised in the Lutheran tradition there, as had I, andmy
mother as an adult, before they were married there.
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1. As early as I can remember, I attended Sunday school with the
youngsters I would grow up with. My sisters, Myrna Jean and Arlene
Kay both younger than I, were there with me as well. There was seldom
a time when the church doors were open that we were not there.

2. At 7, I and my whole Sunday school class were given our first
King James Version of the Bible. It had our name in gold in the low-
er righthand corner. I had that Bible all of my life until the events
in Montana in March thru June 199%.

3. I attended the confirmation classes that are traditional in the
Lutheran tradition when I was in 6th-8th grades. I was then confirm-
ed. My Aunts Esther Landers and Edith Rodman~Schmidt my baptismal
sponsors were special guests at a dinner after my confirmation. Thay
gave me 2 Large Print King James Bible which would endure with me
until T had nearly graduated from college. Tattered and worn I re-
tired it, and continued with another that I acquired . . ..

f. After graduation, not entirely to my liking, as I had wanted to com-
tinue ranching, and farming, I went to college in the fall of 1967, as I
had no expsrience, I attended Ellsworth Junior College at IowaFalls, Iowa.

1. While at Ellsworth, I met people who would share many years of
my life in one way or another. In October of that fall term I would
spend a weekend with my friend Randy Heiberger, and attend a house
party with him and others at the home of Kathesrine Neilson were T
met my first wife, Becky Lea Kiewiet.

2. In May 1969, I would receive the Associates of Arts Degree for
my successful completion of the course work at Ellsworth.

Manhood .

a. On 21 August 1969, I and Becky Lea Kiewiet were marriad at Nazerath
Lutharan Church in Cedar Falls, Iowa, with our extended family  and many
friends and others in attendance.

1. Shortly thereafter, as Becky continued her education at the
University of Northern Iowa (UNI), I worked in local consumer elec-
tronics businesses and later for a short time at Hawkeye Steel Com-
pany where they made Pride of the Farm and Universal farm and ranca
livestock equipment.

2. As Becky completed her coarse work, I began my attendance at UNI
with ambitions for advances in music as a trombone player and teach-
ing, as well as course work preparatory for businass and somewhat
open goals. My education and growingly diverse work experience would
take me to places only GOD would know.

3. On Flag-Day, 14 June 1974, our dear som, Ryan Dean was born. He
was a wonderful gift from above. Loved by us and the entire family.
As T would graduate from UNT in 1974; We would move to a duplex  on
Wisner Drive in Waterloo, Iowa.
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What

A

4. Tho I had grown up around many cattle, baled many a loa?  of
hay and had in my youmgar days hoped to continue in that tradition
my son would not, as I put it, have that opvortunity. Yet, asif was
in my bloed to live outside the cityv limits, in the spring of 1977,
we would construct a three bedroom home at 6637 Wedgewood Road on the
south side of Waterloo, in the country, just off the road to Dysart.

5. And while building that home, on 5 May 1977, our daughter, Amy

.Lynn was born. It was the day thaf my father, and I were roofvng the

house. Some of her first days, she would slumbar in her basket whils
we sheaet-rocked the inside walls and continued th= progress on the
house.

6. We were blessed with travels that exnanded our awavensss of our
country. In 1969, w2 wers privilegad to traval to Colorado and Wyom-
ing, and c01°brata Becky's 20th birthday in Colorado Springs; There
was a trip to Walt Disn=y World in 1972, while much of th= theme park
was not comnl@tb, in 1976, we were visitors at Washington, D.C. n=ar
the end of the summer; as we had traveled in 1975, to the Californ-
ia and seen much of this country than. We were blassac with aglimpse
of what made America blessed and a view of what was in need of Divine
hope and intervention.

Must We Do?

As I expandad my legal education and life experiences, I did a few
by 2 3 b

things right, some even well, and learnsd much mor= from many mistakes as

we,

it seems, so often must do.

1. My lagrl education wes Lranef1gurad into exmeriences that can
only come, it seems, by jumping in the pond with th=a alligators and
doing ona's best to throw out the alligators.

a. For some time, I worked on solving the problems of others
as we sold this to save that, re~financed to buy time for re-
organizations; working with farmers; on an occasion working a
re-organization of 5 Ramada Inns that were in trouble; all of
which were very enlightening.

b. For nearly two vezrs, I was the Real Estate Broker for th~
DOANF. Corporatinon of St. Louis, Missorri, in Towa. The cut-throat
world of real estate, slong with the same of corporate environ-
ment that bore much fruit in learning how to overcome.

c. Having overturned a commle of opportunities for going in-
to buziness, in June 1979, mvself and two others Formed LANDPAG,
Inc., which held LANDPAC Real Estate, Inc.; KRPAMER INSURANCE;=nd
Weber's Feed and Supnly, and wonld later purchase a 4AM)  acre
farm/ranch property in NE Towa.

1. I secured all of the insurance licenses for Iowa, so
as to be ablz to administer the KRAMER INSIRANCE operation
with office help sufficient to carry on tha day-to-day.
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2. I held the Real Estate Broker's license, and one of the
partners was to pursue the goals we sat for the Real Estate Co.

production. ,

3. Robert Weber continued the operations of Weber's Feed and
Supply Company; and,

4. We retained tenants for the operations on the 400 acres
and cattle hard management.

This LANDPAC organization made myself and the other two principals worth about
$3 million dollars each, with approximately 70% equity. Corruption of one of
my partners would lead to the failure of the entire operation over a "two year
year time period. Tho it seemed we were well on the way for fulfilling my goal
of financial independence by age 35, and retiring to a 640 acre Iowa farm with
my family able to grow and learn in a small town environment, it was not to be.

1V.

\

Moving Onward.

a. Falling back to things that I already knew L began to develope a new
business with: 1) intervening legally on behalf of others who were having
problems; and 2) starting building myself and others a business with the
A.L. Williams Co. & First American National Securities.

1. Myself and others began efforts that 'were inclusive of helping
farmers and small business peoplé with countering foreclosures; and
conflicts with lenders in the courts in Iowa.

A. We were on a learning curve, starting off losing in court
7 times; and later followed by winning 7 later suits by being
better prepared with sound standing prior to entering court.

B. Of necessity we became skilled at utilyzing private Admin-
istrative procedures to secure the interests of those we were
intervening for. '

2. As time went forward, and others joined in business with  A.L.
Willaims and First American National Securities I secured licenses
for marketing securities, largely mutual funds for aiding in reach-
ing goals for clientel. I secured: a) series 6; b) series 63 state
license; and c) series 24 principal's license; and, would eventually
become Regional Vice President with over 100 representatives, and
over a dozen managers in five offices.

b. By 1992, I had opted to form a company for the purpose of aiding the
people in our business sphere managing their estates for maximizing beae-
fits for their heirs and the on-going beneficial interests in their:estate

for their posterity. Tho I was aware that the BAR attorneys would find it
troubling that they would lose the opportunity for profiting by settling
estates for deceased persons. I proceeded with seminars and the follow-up
services for organizing the secure estatés for the benefit of our clients.

1. Only months following that effort, we were enjoying success as
our clients were enjoying satisfaction with the new security of their
estates; Bonnie Campbell, Towa Attorney General published in all ot
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the major Mid-West newspapers that she was suing us for defrauding
elderly Iowans. She lumpad us together with others who were offering
inter vivos trusts and such, even though we had-nothing to do with
them, nor had any idea who thay were. We were ready for a VICTORY!

2. None of our clients would even consider a complaint. Finally
after a few weeks, I was invited to meet with Ms. Pamela Griebal at
the Office of the Attornmey General in Des Moines. By the strength of
The Word, and all that He has endowed me with, I wentwithconfidence
to discuss these matters with Ms. Griebal, and with my mini tape re-
corder on the table next to hers, we discussed their concerns, none
of vhich constituted a wrong of any kind.

A. A few weeks later I raceived a summons for an action in the
Circuit Court in Toledo, Iowa, Tama County; which I promptly sat
in the record my administrative foundation.

B. Ms. Griebal and her accomplices were successful in badger-
ing one of our clients into letting them represent them in that
Ex rel action, even though those folks were not willing to sav
they were unhappy with our services in any way. She had knived
with a long standing law firm in Tama County, who were able to
intimmidate those clients.

C. There were several hearings in Tama County, to no avail,ad
a number of other developments in my life, some fine, and others
that proved to be difficult and life-changing.

D. In November 1993, after a false arrest, which Ms. Griebal
had manipulated,after I had been forced to make a special ap-
pearance, to make a pressing appearance in Nebraska for aranch-
er, she had won the ire of the Honorable Tama County Court; and,
I presented my Codicil, Affidavit, Asseveration, and Misprision
of Felony, the Judge found for me and with a strong Caveat sent
Ms. Griebal back to Des Moines with a Permanent Injunction that
she nor any officer, agent nor employee of the State .of TIowa
dare bring my name up in any action ever again, or if it was
learned that Ms. Griebal or Ms. Campbell had anything todowith
it they would be arrested, spend 30 days in the Tama County
jail and then be heard to determine why such had happened. That
was NOT posted in all of the major papers in the Mid-West.

Following that "injuction" I was not able to get even a parking ticket in Towa
and officers in Minnesota, Missouri nor Illinois wanted anything to do with me.
The lawful man on the land, i.e. Iowa, is not surety for the "bankruptcy' of th
UNITED STATES, nor tha STATE OF IOWA. The live People arz entirely exemot Irom
the bankruptcy collections set forth as "statutes'.

3. During the battle with Attorney General of Iowa, Bonnie Camoball
dirty tricks that I had never hefore anticipated wers leveled against
ma2 and my family. An effort for destroving my ‘domestic family
life. '



A. 1In the battle with the Iowa AG's Office, agents for Camp-
bell went to my home, as in part, I ma1nta1n°d my office at my
home, and 1nt1mm1datpd my wife and stole six large file boxes of
cllent records and reference materials. During which invasion
they must have ascertained that my wife was upset, and could be
used against me.

B. It later appeared that they had convinced my wife that I
was unfaithful, and recommended attorney Craig Amendt to encour-
her to divorce me; which she secretly proceeded toward.

C. Upon returning from doing seminars in Omaha, Nebraska, I
was faced with the doors to our home locked and a Notice of In-
junction, announcing cause of divorce proceedings taped to the
inside of the front door glass.

D. Rather than cause any greater problems for my family than
she had already decided to cause, I spent th= weeckend in a lo-
cal motel, prayerfully considering the situation, and decided
that with all that was at stake, I would not fight her, but
rather that I would transfer all of our property and rasources
to her. So, I quit-claimed the home to her as well as all else.
and sent the documentation to her.

E. I continued to press forward with the efforts for witness-
and warning through seminars of what we perceived had gone wrong
in our country, and proffering solutions through seminars; as
well as stating claims for restitution; and making radio and
television appearances; as well as postings oun FAX networks, an
effort that would quickly stretch all across America.

F. I suoported my children and did not say anything ever to
anyone that put Becky (their mother) in a bad light. It was my
hope that I could re-assure them that all would work out and I
was committed to their well being. As it turns out this was a
wise decision, for to this day they have been atle to keep the
faith in Christ and have confidence in their mother and myself.

G During the summer of 1993, every effort was being made to expand the
so-called "Farm Claims" across the Mid-West and all across America, to save the
self-sufficient farm and ranch economy from the usurous vultures who were seek-
ing to separate the People from the land and put all food production = in  the
hands of powers basnt on the destruction of America and enslavement of the sur-
vivors of the "Global 2000," genocidal scheme signed by former President Jimmy
Carter, calling for the death of 100 million Americans and 1/3 of thé world pop-
u1a110n by the year 2000. We were determined to STAND IN THE GAP with the power
of The Word (Jn 1:1, 14) that posed a set-back for the deadly scheme.

1. Late summer, with no intent, I was pursuing the goals set forth a-
bove, and upon scheduling seminar at the public utility building in the
Rochester, Minnesota community, I met Dana, who was pressing forward re:
the abuse of children and taking of children in Minnesota; making an
effort for promotion of Naturalpathic remedies and sound health nutritian-
al means for better health for the People.
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A.  Dzna and I would later that fall marrv znd double down in
ourr efforts for trying to turn the destructicn of our Christian
nation around. When I was ask to expand the seminars across all
the states united, we put cur past experience of networking to
the test and by mid winter, had meetings progressing from Maine
to San Diago; and, Tacoma to Orlando. This of course raisasd th=
bar and sat tne forces of darkness against us.

B. Dan2 and I zppesrad with six weeks of programming on Th=
Voice of Freedom at Red Lion, Pennsylvania, hosted by Reverend
Jia Nichols, Cristisn Droadcasting Network. Wnere our m2ssag?
was so well reccivad that his program went fromoperatingin the
"rad” to in the "'black” over night. The bad news, the FCC went
into high gear to try to shut Reverend Nicnols down. Thanks be
to YilVil, he survived and continued the program until his retir-
mant.

C. Scott Edward: Hildebrand (1958-2006) and I appeared on the
Christian Broadcasting Network (C3N) in Minneaplis - St. Paul
and ou a magazine TV program in Greensboro, North Carolina, the
program, Around Town, which were very well received by the view-
ing public, millions, but again brought the corrupt system to
the surface seeking to silence us and punish those who would
put us on tha air.

°  In Greensborzo, helf-dozen FBI and IRS agents showed up
2t the studio that Mad recordad ue and were putting us on
the air, and demanded: "Where are Landers and Hildzbrand?"
To which the men who had answered the door laughed and said
tuey nad no idea. "Why?" They had seen a live re-broadcast:
on TV at a local wmotel. Then they demanded the tapes, to
waich the studioc personnel demanded a warrant. Of coursa
tne men had nons! Then the offer was made to sell th-m a
copy for $300.00, which they immediately accepted. [Had
those brillizut investigators watched the entire program;
tney would have found they could have ordered ths 3 tapes
for $29.95 plus $4.00 shipping and handling. {Smile!). ]

° A still photograpa from the Minneapolis-St.Paul film-
was later used in Colorado for framing me, as if it was a
phoco implicating me in some bad light in Colorado.

D. Dana and I were called by repressniatives of "The 700 Club”
anc: ot snort notice they asked us to appz2ar with Willie Nelson

in their special week long brogram re: th2 IRS. We wer= in Iowa

in the middle of a snow stoim; but, ws agresd to make that ap-

pearanca, sSo w= crove in th~ storm until we drove out of it and

“rongh the night headed for Virginia.

° 40 minutas from the studio, wz callad to let tham know
that we were there and would be ready to make th2 appear-
ance to which Ben told Dana they were really sorry, bui:
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they could not have usappear, as their preducer had refused
to endorse us, as we were ''TOO CONTROVERSIAL'. They had
elected to seek our appearance due to the preview of us
on ""The Voice of Freedom'. [I set forth above how FCC had
abused Reverend Nichols there. ]

< We simply re-worked our schedule and went forward, mot
too surprised at the BLOCK found at "The 700 CLib" for the
TRUTH is a hard pill to swollow for the corrupt system.

During much of the winter of 1993-94, we were invited to

spend the winter with Dana and Rosemary Samuelson in Gilberts-
ville, Pennsylvania, which we did. We continued our efforts for
conducting seminars all across the country from there. And we
hatched ideas for further expanding our efforts.

F.

 In early March 1994, we held a convention where we had
invited in Red Bechman as a key-note. spsaker, at the con-
vention center in Valley Forge, Pennsylvania. There we mat
folks from North Carolina who were anxious to secure help
with legal tangles that they were having; we met David
Schroll of York, Pennsylvania, and would later work with a
number of people there. Later that month, I was appointed
Circuit Judge for the Circuit of North America, and that
appointment was registered in York; noticed to Wm Rhen-
quist, Chief Justice of the United States Supreme Court sand
noticed to the Administrator of the Courts of the Unitad

States.

° That same winter we complled our manuels for otur semirar
"America First: Basics of Law' which we would be present-
ing for assisting "The People" for securing justice, and
averting the ravages of collections on the bankruptcy  of
the UNITED STATES and the Buch Act STATES. As this seminar
gained in promotion, it brought the ire of those who were
steeped in the graft of ths corrupt system.

By mid spring 1994, we moved to Smithfield, North Carolina

retained for defense of C.L. GURGANUS in STATE v. GURGANUS in
Johnston County, Smithfield, North Carolina re: allegations of
a PONZI SCHEME due to a program ''Friends Network''.

e Dama, I and our two teenage daughters settled in a
townhouse home in Smithfield, North Carolina and establish
ed our law office and began encouraging others to continue
the presentation of the "Farm Claims" across America.

¢ Activities in STATE v. GURGANUS; STATE v. GURRERO; and
others soon became high-profile and brouaht theretallatlon
of John Locke the local District Attorney others of the
State, i.e. Alcohol Law Enforcement (ALE ’and others of the

active Freemasonq in thae area. [I had embarassed ssveral
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of those people in the early months of practice in their
local courts and political circles.]It was obvious they had
put us on their hate list. They were not accustomed to los-
ing.

* In the course of the summer, we moved to 215 Coais Road
SE of Smithfield, a Four Oaks, North Carolina rural address
where we were able to re-model the large garage for office
space and enjoy the comfort of the 1200 sq. ft. brick home
on the spacious wooded loi. The Johnstons happey to vent
to us as their brother was in prison and the house was a
financial responsibility in the absence of someone there io
share in the expenses of property taxes and maintenance.

* Our move to Coats Road came after we had been assauli-
ed and robbed in New York City by a contact, Douglas Nad-
jari, Asst. DA in Brooklyn, a co-counspirator with John Locke
following our seminar at the Travel Lodge Int'l at the JFK
Int'l Airport the last weekend of July 199. Our custom
van and all of the contents were stolen; our teenage daugh-
ters, Dana, and Paula Gurrero were all jailed for a week
on Riker's Island, I was jailed inQueens House for nine
days and all falsely accused in an effort to destroy us as
John Locke and others sought revenge. [Stolen, we have never
been able to recover our van nor any of our private  pro-
perty. |

»  The American's Bulletin producad a fromt page article
in the fall of 199, setting forth the assault that we had
waged against us by Douglas Nediari 2nd the DA's office in
Brooklyn, New York, in cotspirecy with John Locke, DA in
Johniston Coumtty, North Csrolina.

e In the efforct to frame myself and others, Douglas Nad,
jari flew my first wife, Becky, aad our thres childr=n to
his office in Brooxlyn, where he questioned them at legnth
about myself and our "America First: Basice of Law'" s=mi-
nars, etc. He was frustrated when our daughter toldhim the
content of our 3 Volume course wmaterials was from ihe Li-
brary of Cougress; state and local archives; publishad
books arid materials, as he had asked, 'Whera did your £olks
get all this stuff?”, all in hopes of creating some wrong
to use against myself, Dana and others.

o Im the matter with Nadjari, my family learned that the
then "former' Attcimey Gerleral of ITowa, Bonnie Campbell a
New Yorker, of Albany, New York, had been conspiring with
Nadjari in th~ effort to "FRAME" us.

e We ware privy for intelligenca re Nadjari's efforts for
fabricating an indictment in Brooxlyn against me. There was
a hearing scheduled in their "BGGUS" aciion against me and
Dana, aud the othars in September 19%.  When we attanded

9



that hearirng, ort the record, the old judge questioried me
as he asked,.'I hear you are a-judge, Mr. Landers. Where
is your court?" To which I answered, "Wherever I sojoprn',
without hesitation. And comtirued [on the record] "You may
may coritact me, the court, at 215 Coats Road, Four Oaks,

North Carolima.'" To which he urgently stated, "I don't
think we need that on the record." And I replied, "I am
quite certain it is already on the record." The hearirig

was quickly adjourned.

e As it turried out, the hearing was deferred for hear-
irig 9 December 1994, before Judge Appleman. In the mean
time, we brought suit against the Queens County Assistant
District Attorney, D. WILLIS MILLER, who was acting against
us in Queens County, as the events they were using in the
attempt to "FRAME'" us had actually occurred in  Queens
County, not King County/Brooklyn. The Federal Suit was a
. Biven's action. As it turned out, Nadjari was able to frame
a "BOGUS" irdictment against myself ard Diara Murpay in
King County before the 9 December 1994, hearing. [This
despite the FACT that I had never even been out of our
vehicle in King County in my life, mnor had I ever done ariy-
thing in King County, New York, even at arms length.] It
was ALL part of -the "conspiracy' for depriving us of our
protected Rights, acting ort the encouragement of John
Locke, DA in Johrstort Courty, North Carolina and others un-
known, which begari in the spring and summer of 1994.

o For the 9 December 1994, hearing, we traveled to DNew
York City for the hearing irf Queeris Courty, knowing  that
Nadjari hed "FRAMED" ari indictment for something that had
niever happeried so as to SILENCE myself and others. Orice
there, I filed our '"Codicil, Affidavit, Asseveratiom, Mis-
prision of Felony' creating an "estoppel" in Brooklyn, as
well as in Queeris Coumty. Mearitime, D. WILLIS MILLER, had
filed the Suit and Summons filed arid served on him in the
federal district court, into the SHAM in Queens County, so
at the hearirg, he screemed, "They are filing frivolous
papers' in the Queens Courity matter. To which we objected
arid clarified that we had dome no such thing, and in fact
we had served MILLER as a defendant in the suit. Judge Ap-
plemart reviewed the Complaint and Summors and dressed dowr
MILLER as she asked, "Mr. Miller, where did you.attend law
school?" which she immediately retracted with, '"No don't
answer that, we wouldn't want to defame a perfectly  good
law school.”" . . . "Mr. Miller, you are being sued in the
federal courts, and I am entering an order that you will
answer this suit without fail without delay or I will be
sarictioning you for entering this upon this record and for
your failure to do so.' That hearing, a MAPP hearing 1e-
sulted ir a. contiriuance and adjournment.
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> The Brooklyr DA Hit Squad, let by orie EDWARD ORTIZ was
in the Queens County Court and followirig the proceedings
arrested me on the "BOGUS" irdictment that Nadjarihad comn-
jured up. I had anticipated this and was prepared for my
release on bond of riecessity. ORTIZ booked me im and took
me to Brooklyn House Jail to aweit the hearing. My cormtact
was prepared to attend the hearing and affirm the bond so
that I could leave the courtroom. However, when I was Lo
be in court, I was riot there. It had been derailed, aud I
was taken to a dark, largely urused couriroom or ari upper
floor, where the judge was arngered by our filing of the
"Codicil, etc." and hound me over without bail for apsych-
iatric evaluation, which led to confin=ment on Riker's
Island, C-75 for Dacember into March 1995.

*  Knowing that with our legal steps taken in New York
the "FRAME-UP"' was not succeeding, tha comspirators went on
to contrive a second ""FRAME-UP" iri Colorado against myself
Dana and several others, most of whom we don't even know
ard rorte of whom to our kriowledge had ever done arything to
result in being prosecuted. The "BOGUS" charges against us
[Dana and I] in Colorado were "attempted theft of up to
$15,000"; : totally baselesss. It carried a bond for ra-
lease requirement of 2 maximum of 31,500, vet th= conspir-
tors in Colorado, Attortiey General Gale Norton, Assistant
Attorney General Marline Langford, and Chief Judge Gasper
Perricone, whom we were later able to verify had accepted
2 $25,000 bribe from Nortom to "Get them!' had set the bail
at $100,000 for each Dana aund I, anticipating that they
they could keep us jailed for lack of bond.

» In New York, the conspirators had been forced to shut
dowri the matter with Nadjari, as the Judge was begging me
for a Motion to Dismiss in th= Imterest of Justice, and
not allowing Nadjari nor his associate to say any more on
tha reccrd, I was to be released, however, they heldme and
forfeited me to Colorado, which resulted in me suffering a
torturous trip via a 12 day mad rush through several states
day aud might to get to Jefferson County, Colorado, where
I was then released within 2 howrs.

« Dana and I would be accommodatad in Colorado  Springs
and shortly in Littleton, Colorado for the summer of 1995,

anticipating motions and with confidence we anticipated a
dismissal of the "BOGUS" action in Jeffersor County, Col-

orado. Yet, the corrupt conspirators had other plans. Our
crushing motions wers scheduled for first week in August
but the CROOKS could mnot hear them, so they CONTRIVED an-
other scheme of psvchological evalvation and confined my-

self and Dana 2t the state hospital in Pueblo, Colorado for
2 weeks, myself and 3 wszks, Dana.
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° Shortly after we got past the abuse of the weeks in
Peublo, Colorado, we had friends from the Ag Society at
Abileen, Kansas who arranged to take us to our home in North
Carolina, ernd of August 1995.

o Duririg the fall of 1995, at our office arid our home we
resumed efforts for proceedirg on cases that we had been uri-
able to work; re-cortiected with James Viricent: Wells arid his
brother-in-law for overcoming the legal problems that he had
been struggling with; and exterided our services for addi-
tioral iriquiries in tieed of assistarice.

° During the same fall, others whom we had worked with i
Towa, etc., were dragged through '"BOGUS" prosecutions inre:
the "Farm Claims' in the Southern District of Towa. Those
people were targeted just as we had been. Since it was in
Iowa, there was riever any effort for aggresion against me
as the permarierit injunction was FIRM in Iowa, the public was
banned from ''ramirig" me.

o In October, James Vincent (''Jimmy'') was at our office and
seekirig to resolve his challeges with the IRS. In that meet-
ing we made phorie iriquiries with Dr. Tom Smith as he was a
success in matters earlier j;and, as we reviewed contacts
that had been referred to us earlier, we made a call so as
to inquire with LeRoy Michael: Schweitzer in Montana. [He
was characterized by the media arid so-called law enforce-
ment as a 'Moritaria Free Man".] He indicated that he  was
confident that he could resolve Jimmy's IRS challenge. So,
I and Arvalee McLamb agreed to attend LeRoy's meeing at the
ranch in Montara the first weekend of December 1995, and s=e
if that could solve Jimmy's needs, and Arvalee's, as wall.

° We arrariged to drive from North Carolina to Montana in
late November 1995, and to have a friend in Kansas who had
been to a weekend seminar before, to accompany us. We at-
tended tha school ard were convinced that it would be a
viable solution for Jimmy, so we arranged for him and arn-
ther fellow to attend in early January 1996.

e In early January 1996, Jimmy arranged for Dana and I
arnd his other friend to fly to Billings and drive out to the
Clark rariches to attend the seminar so Jimmy and ths other
fellow could get the help they were seeking.

° During our atteridarice with Jimmy arid his friend we were
able to become better acquainted with some of the people in
the area, and expressed an interest in visiting further at
a later date. [NOTE: Dana nor I needed to settle auy debts
thus did riot seek nor receive ary of LeRoy's warrants for
settlement of any debts.] We returned to North Carolina ina
rare winter suow storm, an uneventful trip. Jimmy and the
other fellow received several warrants for settling  their
affairs.
12~



° During January 1996 Dana, I and others attended a com-
mon Law court in Franklin, Nortn Carolina where we had a
case of our owr heard; Where Jimmy had summoned the people
with the IRS who had several properties of his tied up.

° We were not aware of Jimmy's plars, but on orie day in
Jarwary 1996, Jimmy czlled. an? indicated that he wanted to
make good on promises that h2 had made earlier, that whenwe
made good on °ffort9 for r2s0lving his IRS challeriges he was
wanting to see to it that we had vehicles for traveling ard
conducting our "America First: Basics of Law' seminars, as
ha vas well aware of the losses we had suffered in New York,
the loss of our van and he wanted us to have ameans of ' going
forward with our seminars. He invited me to come to Wilsort
where he planred to give us a late model Chevy Suburban for
our use. I want, and he give me the truck with the paperwork
and everything needed.

> A short time later, Jimmy called and asked if w2 could
use a motorhome. He wanted us to come to Wilson and look at
‘a friend's motorhome that was for sale. We went, and look-
ed. It was very tice but I thought it sounded like a lot
of money and suggested maybz we should look arourid. So we
went to an RV sel=s place in Raleigh, North Carolina. We
were encouraged to look around, which Dana and I did. For mo
particular reason, other than it looked alot like the onein
Wilson, wa found a usad motorhome that wa thought was avery
nice vehicle. So, Jimmy went ahead and negotiated with the
dealer and soon told us that he had bought it, and that we
would pick up the following day; which we did.

- Late in Jamuary 1996, we loadad all of the things we saw
we would nead to do a spring and summer seminar tour in the
arsas of Northerr California and later in the Dallas - Fort
Worth area, and at some point stopping back to Montana for
a visit with the people at Justus township to exchange some
information and make good on our plan to visit again. We
traveled to Franklin, North Carolina for another sessiomn of
the one supreme Court, comnon Law court, and then for the
the continuarice of our tour plans.

> After the session in Franklin, we he=aded west. When w=
reached Hays, Kansas, we had preoblems with the air suspen-
sion on the motorhome due to freezing conditons. While we
were thers, we had to decide if we would turn south and go
to Denton, Texas first, or if we would go west and north to
Montana. A call to Montara solved the question. We would
be welcome at the Clark ranches, and they could accommodate
us, so we decided to go there before heading on to Califor-
nia. .

- While at the ranch in Montana, we acquirad some computer
desks, so that we could set up our computers amnd excharige
information with the men there. And then we would leave the

13



as a thank you for the hospitality and the meaningful ex-
change of valuable information.

o While we were on the ranch, we became grandparents  for
the first time. Our grandson Alex Michael Landers was borri
in Iowa. '

- By 25 March 1996, we were anticipating others ariving to
travel with us to Northerr Califormia to do seminars for a-
bout 90 to 120 days. But, we had the shock of a life-time
when early that morming, Dale Martin Jacobi and Ebert
Stariton ‘came alarmed to the trailer where we staying on the
Ralph Clark rarich ard told us that LeRoy and Daniel Peter-
seri had been takern by someorie when they had gome to the place
where they had imntended to erect a two way radio repeater &
tower for two way commumications for 150 to 200 miles arouri
the Clark rarches. No WARRANT, it had beert a kidnap!

o Sometime earlier, Dada and I had trisd to warn LeRoy of
the suspicious mature of '"Mike Madson" as he and his vari-
ety of cars/trucks and friends appeared to be some sort of
sroop(s), not to be trusted. The cars/trucks had plates from
several states, and '"Madson' was one who came bearing gifts
after he alleged to have bariked one of LeRoy's warrants. He
alleged that he had $300,000 liquidated, so he was willing
to give them a computer system and some other trinkets. He
(Madsori) later showed up as a witress, as an FBL agent who
called himself Timothy Healy iri the so-called Freemen trial.

' The so-called stand-off started or that 25th day of March
1996, whereupor, with the exception of two of the younger
men, who had been placed orn watch, We had everyone join us
in a Bible study:of Gideon arnd his 300 men, Judges, chs.
6 ard 7.. We prayerfully entered upon the challenge as we
saw our odds as similar to Gideon ard his men against the
Midianites. It is mo less a war.

o 24 hour watches arnd surveilance on foot ard horseback to
avert a violent surprise attack for the next 81 days. We
found ard diverted trails marked for day and night invasiori
which we had to be corstartly or guard for. With the limit-
ed number of us, it became a very difficult and tiring cir-
cumstarice without erid. We had airplanes overhead much of the
time, arnd at times, threats of imvasion on the grournd as we
were doing our level best to avert a confrontation. We
averted no less than 4 attempts by them (FBI, etc.)to start
a violent everit.

- Even after they shut the electric power off, there was
never a time when short supply was a problem. We were in
no danger of limitations for the first 100 years, so all
of their efforts to cut us off were a nulity, not real.
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° There were so-cslla? negotiations, just afishing trip
on the part of the FBI, etc., in their attempt to take
us from our liberty, and to rob us, and silence us. We
had at least two people who we-e attempting to sell every-
ore else out. (Matthew 10:36).

° After threats of lsthal force and intelligence that
the Air Natiomal Guard at Glascoe was on ready alert
for supporting an invasion, and there were over 20 amor
ed persomnel carriers at the Jordan Airport ready for
an invasion egainst us we were under threat that we
would surreadsr on the 13th of June 1996, /81st day) or
face lsth2l force. Dozens of the "bandits'y men without
a werrant or amv lawful caus=, wera theare to see us tak-
en into captivity, robbed of our liberty and property,
while the media boasted of ths F3I successfully having
endad the afair peacefully. Another HUGE LIE!

° Ve ware gaffed up in plastic cuffs and hauled tn the
Yellowstone County Detention Center i Rillings, Mou-
tana vithout a warrant for our arrest, no complaint,and
the LIES of the media aund othars used to creat= the im-
pressions that we, the resal victims of crime, wara tha

criminals that the media and others said we were., Wa
would suffer over two years of tocturous abuses. I

was healthy and weighed 205 lbe. on 12 Jime 1996; When
they weighed me as T left Yellowstone County in 1998,
I weighed only 155 1bs and looked 1ike the concentra-
tion Kamp victim that I was.

° That first summer, they could not get us to fall for
the false process that they were ‘trying to get us to
agree to. My wife and I were NEVER indictad. We ware
added to an alleged indictment bv a.superseding process.
In July 1996, while the 3CAM in Montana was not going
well, they strategised that they could load me up with
more prosecution in North Carolina, and added me to an-
other alleged indictment theré by printing me into a
superseding indictement. [NO ONE CAN BE ADDED TO AN
INDICIMENT BY ENTRY UPON A SUPERSEDING INDICIMENT.] I
ror my wife had had a banking transaction in years, and
did not even know the banks cited in the process  even
existed, never had a single tramsaction of any kind in
them. fNEVER INDICTED! ] No victim, rio complaint, ever!

* I was never notified of the matter in North Carolina
until T was beatert, bloodied and taken without A hear-
ing from Montanas~ = . We later learmed it was done
via a MEMO between the US Attorneys. All unlawful! That
was dorie oti or about 30 September 1996, months after the
alleged indictment. :
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- On the way to North Carolira, wheri I had 1o  idea
where I was going, they threw away my cortact lenses so
I would riot be able to read. I had to have some glasses
sent to me in North Carolira. Orce there in a so-called
arraignment, I demanded a determination imn''foreign law'
which is "estoppel'. They had a fit. I warned the at-
torney that if he acted in any way, a trespass on e
or my trust, that I would sue him, which I later did iu
Wake County.

o The matter was a total fiasco. Thers was rmo actual
irdictment. There was abundant evidence of their vio-
lation of my protected rights, violation of the Oath /
coritracts that the public officialswere in violation of.
This all led to them producing what was alleged to be
a conviction while I was not present.

¢ The suit in Wake County was filed and I served it
ori Johri Faririey the alleged public defender via the US

Marshal om the 2rid or 3rd day of their sham trial. He

came before the so-called judge Wm Earl Britt the next

day with the evidence that he was being sued, Britt ac-
knowledged that eviderice of absolute prejudice, and. or-
dered Faririey to cortiriue for the defense. Total fraud on

the process. '

. SO@e time later, I was serit back to Montana on apri-
vate jet, after a night over in an outback place near
Lansing, Michigan.

> We landed in Helena, Montana and I was - taken  from
there to Boulder, Montana to a small jail, where they
were confining my wife, and was placed in a large room
with LeRoy Micheal: Schweitzer for one night. They were
very careful not to let Dana and I have any contact of
any kind whatsoever. The next morning we were chained and
hauled to Billings, to the Yellowstone County Detention
Center (jail).

© Isolated at the Boulder Jail, Dana was tricked after
they had robbed our daughter Keri of over $120 for &
30 minute phone call; they tricked Dana by piping a video
of attorney Steve Keaney of Lexington, Kentucky speaking
of a class action suit against jails and prisons for the
outragious: charges being leveled for use of the phone. H
was actually on a video played into her jail cell. The
result, in desperation, was for Dana to contact him and
to be cajoled into believing that he would resolve. her
situation with the false charges being leveled against.
her. She and a friend of our family were talked into a
retainer of $125,000, and she acquiesced to being repre-
sented [ward of the state] in the Billings. FRAUD!
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+ Keaney leveled all kinds of promises, flew into Mon-
tana with a staff of assistants and deceived Dana with
his show into pleading guilty for "Transporting Stolen
Property Across State Lines'" (her computer system) as
the PAID RECEIPTS for all of our equipment were in our
records at our office in North Carolina. This resulted
in her receiving a sentence of time served, as if to
justify all of the abuses she had suffered, and the
raising of the BOGUS charges in Colorado from the abate-
ment, as I had warned it would. She was further abused
transported to Colorado, as if a criminal (when in fact
she, I and others are the VICTIMS, WITNESSES to, the
CORRUPTION) and they COERCED a plea from her, where she
had never violated anyone, nor any law. ahe was sent
to a Colorado prison for a couple months, then to a
Colorado half-way house, forced to work, she worked.as a
flag-person on a road construction project for a couple
months before being sent home to North Carolina on a
FRAUDULENT supervised release SCHEME.

¢ Initially, hercand I were able to speak by phone and
we had friends who saw to it that she had housing and
other basic necessities, our daughter, Ashley was there
for her, and we were blessed with a bit of peace for
her situation.

« Shortly, the evil system under threat of more false
imprisonment, prohibited Dana from speaking with me on
the phone, writing me or having any contact with her own
husband. This GROSS separation went on for (over three
years. There are many more details, that of necessity I
am unable to include in this outline. Such evil most of
the American people have NO IDEA is going on right here
on America.

Reverting back to the events of spring of 1998, the corrupt system in Mon-
tana proceeded forward with the SHAM trials there. First they held a sham
process against a numbertof the people who had been living peacefully on the
Clark ranches, Justus township, prior to the 1996, attack by in total over
600 armed bandits, alleged to be some sort of officials, FBI and others who
have never been identified to me. They first held trial with these that were
supposed to be less culpable in the alleged crimes(NO CRIMES, NO SUCH LAWS)
which resulted in gross abuses in the Yellowstone County Detention Center as
special alleged US Marshals were involved in torture and violent abuses of
the VICTIMS, WITNESSES when they would not accept the abuses that were being
1mposed Richard Hance was being confined with me, and I witnessed him be-
ing dragged down a flight of stairs in chainsy beatlng him and tiendragging,
dragging him to a closed circuit TV room in the jail rather than the court
for proceedings against himself and others. At the same time, T-was" dragged
from the cell by my feet, on my belly on the concrete floor, beaten to si-
lence me, and confined in the cell in chains for a time afterward.
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[FOR CLARITY: KNOW THIS, REMARKS IN THIS "OUTLINE'" THAT REFER TO THE BAD
ACTS OF THOSE FEDERAL ACTORS AND OTHERS AS "'FRAUD" '"'FRADULENT' ''NO..SUCH LAW'"
etc. ARE NOT SIMPLY MY STATEMENTS; THEY ARE BASED UPON ""FACTS" AND THE '"LAW"
AND DEMONSTRATE "IN FACT' THAT MYSELF AND NUMEROUS OF THE "American People"
ARE THE VICTIMS OF LAWLESS TYRANNY THAT HAS BEEN UNLEASHED ON "We the People"
DURING THE 20th. CENTURY AND CONTINUE AT AN EVER INCREASING PACE IN THE

2ist CENTURY! ]

v

» Following the so-called 1st "Freeman'" trial it was
abundantly clear that Edwin Clark had sold out the rest
of the People. He had been an active man in the lawful
conduct of all others. Yet, as it was his personal ac-
count at the Garfield County Bank that was used in the
lawful transactions, alleged to have been criminal and
a fraud in the BOGUS process, he.was the ONLY ONE who
was acquitted of all of the charges. This, while others
- who had no part in anything alleged were convicted. He
"Edwin Clark'' :hugged Sherri Scheel Matussi theAssistant
U.S. Attorney for the District of Montana.

o Shortly thereafter it became time for the imposters
a so-called judge from Seattle,“Washington, John C.
Coughenour, who they brought off the Bench, when the
Portland, Oregon imposter, James M. Burns could not get
the fraudulent, so-called 'Montana Freeman'" cases off
the ground; was to.begin their SHAM abuse and show trial
for their media blitz to show "We the People" that they
not stand up for the TRUTH, in the presence of YHVH the
Almighty Creator and Ruler of the Universe, or this
persecution was what would happen to them.

¢ On the day the SHAM was to begin, I was sitting on
the floor in a cell with LeRoy Michael: Schweitzer and
as we heard the clanging of chains, and voices of the
several special THUGS, as if US Marshals the door was
swung open and they brutally grabbedme by the feet and
dragged me out on the concrete floor face down, and
then proceeded to place shackles on my ankles so tight
that when I would stand, they would break the skin. and
I would be bleeding from the wounds; a belly chain and
hand cuffs behind my back. Then I was yanked up and was
dragged backwards way down the hall to the moch up TV
room while I was in excruciating pain, unable to get
footing and the pain in my arms, sholders and legs was
as intended by those who were torturing me. Each and
every one of the men, regardless of age or conditionwas
abused in a similar manner. One had a sizeable patch of
his hair torn out, leaving a bloody scalp; another ..was
abused so as to force him to defacatew

« After one day of such horrific abuses, we all decid-
ed to go on a food and water strike. We threw the trays
across the room from our cell and stopped eating and
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drinking which meant that the legnthuof the sham trial
would be longer than we would be conscious. On the 8th
day, I began passing out. I remember going out and then
becoming aware again. They took me out to the emergency
facility at the hospital. I remeber being loaded in: the
vehicle but nothing about the:trip to the hospital. The
first I was aware, I had an IV in my right arm and the
drip from a bag of liguid. I thought it was the 1lst bag
but in fact it was the 4th.

* After my blackout crisis, Coughenour sent a court
observer to witness our condition and take video foot-
age of us and our condition. We looked like the concen-
tration Kamp victims that we were. Thusy he ordered that
. we be sent te Springfield, Missouri. We did not know
of the order, but soon learned as in the night, they
arranged for us to be removed. As we left they took our
vitals and weighed us. I do remember the shock when I
saw the readout on the scale. I weighed only 155 lbs. a
50:1b loss since I had been confined there; and, less
than I had weighed in the 10th grade.

* We were wisked to the Billings Int'l Airport and we
were placed on a private twin engine airplane. We flew
from Billings to Springfield, Missouri. There, there
were dozens of vehicles with flashing lights, God only
knows how many armed people, as if we posed some sort
of danger, and a motorcade drove us to the prison in
Springfield where we were placed in isolation cells. All
spaced out thoughout the prison so that we ..would not
have any contact with anyone else. When I looked in the
mirror (first one 1I'd seen in two years) I was shocked
as my eyes were black and blue, my cheek bones were as
if only bones to match my exposed ribs and skinny arms.
We were left there for several days. Then, presumably
after the alleged trial in Montana, were taken out and
flown to Seattle Sea Tac near Seattle, Washington to a
federal holding prison, where we were again separated &
left without word. Rodney Skurdal and I were iuin the
same section. I was informed that I had been convicted
of what, I did not know.

* I learned that Dana had been sent to Sea Tac as well
and that she was in the same building, different sec-
tion. I sought communications and they were granted so
we were able to write. Later, when they wanted tojenter
sentences, we were together for the trip back to Bill-
ings which would be the last time that we were able to
see each other since.

* After a few days there in Billings I found myself:a-
gain at Seattle Sea Tac where I was until I was trans-
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ported to Federal Correctional Institution (FCI) at FEl1
Reno, Oklahoma.

* At El Reno I was surprised to learn that the entire
staff knew me as my photo had been posted up front as a
high profile prisoner [VICTIM OF: HUMAN TRAFICKING] so
they would be alert for my activities and not be caught
off guard by someone so dangerous as myself.

* As one is sent to prison onder the presumption of a
liability for a ''charge'" (accounting term) one needs
a "discharge'" for return to liberty. With prayer and the
knowledge with which I had been blessed I set ~out for
securing my '"'discharge'. With hardly even an outline I
went to the library and on a typewriter structured the
necessary ''special private security" with :the needed
discharge. Later, with aid of others, I expanded the all
inclusive "special private security' and began to pro-
ceed for securing my liberty. We would eventually have
the necessary ''discharge" for myself and all men of
freeman character (women, as well). Our discharge con-
ceded by the entire US Supreme Court, and all officers
agents and employees of the entire public system.

e In 2003, we secured the special private common Law
copywrite ® of our names and proceeded to contract with
the Warden and others in the administration of the BOP
which left those actors liable for the unauthorized use
of my(our) private common Law copywrited name in their
commercial humantrafficking sceme/RICO operations. As
those compelled by contract for specific performance did
not cease to use our "NAME" or 'mame" in their commer-
cial scheme, we made arrangements for ''collections" as
were begun on 3 March 2004, against the Warden and his
estate.

* The 3rd of March 2004, the prison system, FBI and
US Attorney's Office in Oklahoma City, all in disarray
flocked to the FCI at EL Reno and sought to bully us and
try to recover from the lawful collections thathad just
taken place against THOMAS CHARLES PETERSON, Warden and
Oath taker/ who was in violation of his Oath/ and stat-
uary contracts for protecting our rights. They reacted
by retaliation. They confined some of the men in the
"HOLE" while they sent myself to the Federal Transfer
Center (FIC) at Will Rogers Int'l Airport in Oklahoma-
City with a designed to have me transferred to the deep-
est darkest place they could find in the BOP. Problem
was that I had done NOTHING wrong, illegal nor unlawful.
So after 8/ days of isolation at the FIC and a fight in
between the warden at FIC and Peterson, they were force-
to take me back to FCI El Reno, where I faced further: a-
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buse, retaliation by the TRESPASSERS, in particular the
Warden and his Captain. Myself and others would face
over 25 months in the HOLE, and then a false disciplin-
ary process, as if we had "attempted escape'.

* Our legitimate collections were obstructed by force
as one of our men sent the abusers after our profession-
al collectors, leaving us without the essential assist -
ance to proceed with collections in lieu ofithe liabili-
ty incurred as a result of their unauthorized comercial:
use of our "Special Private Common Law Copywrited names"
for their own unjust enrichment in their human traffick-
ing scheme.

* Myself, and the others were kept in the "HOLE" for
the next several months totalling 24 months, and then
trafficked to another BOP location, myself to USP Mc-
Kreary at Pine Knot, Kentucky where I was held iin the
"HOLE" another month before finally being housed on the
compound . )

* Efforts by my daughter and others through theassi-
stance of Senator Chuarles "Chuck' Grassley of Fowa dur-
ing the two years of abuses, as a source .of oversight
intervention proved futile. When his feet were held to
the fire, he went silent. Clearly he was not one to
question the "Prisoner Bond" scheme for high finance as
those abuses were OK with him.

IV. NEXT!

a. At USP McKreary we were numerous low and medium security people
who were there for training employees in lieu of future resettlement of
the prison with high security people. There were several people there
who I had met earlier at FCI El Reno. As time went on, I soon was in-

"~ troduced to a fellow with similar leanings "Jack' who would share in my
position for ''discharge' for liberty from our unlawful false imprison-
ment. With extensive preparations we worked with legal council for the
service of our process for 'discharge' and then release. That resulted
in us being placed in the "HOLE" in early September 2006. During that
time, I would learn of additional procedures that would further the law-
ful efforts to secure liberation from the '"Prisoner Bond" liability as
certainly that was the key.

1. 7 April 2007, I would have posted PRIVATE BOND FOR SEIOFF,
NON-NEGOTIABLE with the Secretary of the Treasury. That was then
foundation for the presentment of sufficient Bond for setoff of
the outstanding liability, which was done and completed by on
or about the 26th and 27th days of May:.1977.

2. As my "discharge'" was secured and I was entitled -to imme-
diate liberty, the bad actors set out to bring BOGUS charges in
the Western District of Oklahoma re: the matters of 2004, as we
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were entiltled to liberty without such an action. By charging us
they hoped to avert having to liberate me, and that would roll
on to many more legitimate liberation proceedings.

3. When they puffed up an alleged indictment, they put out an
outrageous CNN news spot for several days showing my photo and
others in prison "ORANGE" as if they had some big bust of an
evil plot by real criminals.

4. Weeks later, 3rd week of July 2007, two ''green' young FBI
men came to McKreary to serve an alleged Warrant on me. When
I offered to settle it on the spot they cringed and said we can
not to allow you to do that. I agreed and said, "That's=okay I
will take care of it tomorrow.'" The next day, I sent if back as
"Accepted for Value" and "Discharged" by '"Registered Return Re-
ceipt, Restricted Delivery' mail, thus settling the entire mat-
ter.

5. Last week of July 2007, they took me by US Marshal's trans-
port. I was taken to Ok]ahoma City, FIC at Will Rogers Int'l
A]rporr where I was in isolation for the entire weekend. T was
put in with an old man who was criopled and could not stand up.

He was crawling around on the f]oor as he had been long before
T arrived. I helped him what I cou]d learned mich of the abuse
ha was suffering; and. the crimes that he had snffered as the
result of his pnlitical stand earlier. The so called svstem is
awash With victims of the rampant tyranny.

677 On Monday, the alleged US Marshals took me from the FIC to
the federal courthouse in Oklahoma City where at the very end of
of the day after all others were finished, they took me up to one
of the so-called court rooms where they hoped to breath life into
a controversy before a Magistrate, Bana Roberts. lmmediately when
upon their record 1 stood and deciaced ror and on the record that
NO ONE MAY SPEAK FOR ME NOR MY TRUST NOR OTHERWISE, NUT NOW — WUR
EVER! Then when Roberts called the case 1 declared:’

“1 agree; at this time upon this court's record 1 re-
serve the right of subrogation of surelies on the bonds
per Public Law 73-10, House Joint Resolution 192,while
L put up my exemption for tre bonds, 1 ask this court
to return the bonds to me. ln consideration thereof 1
will enter a plea of guilty as charge for the defendant -
so charged. These righls are reserved at UCC 1-207 and
UCC 1-301. Is this court of official record in agree-

ment?"’
To which Ms. Roberts fained she didn't understand; To which 1
responded, 'l agree; at this iime upon this court 5. . N and
then Ms Roberts said, 'You've already said that,' Te which 1
asked, "Is this court of official record in agreement?" No more
was sdld L was taken out of the room by the alleged US Marshals.
They had NO CUNTROVERSY on the record. (St. Matthew 5:25). No

argument, 1 was in complete "honor'' and all was settled. As it had
already been seiiied berore L had been brought to Oklahoma.
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7. On 3 October 2007, I was taken in chains early in the
morning by Oklahoma County Sheriff persons to the federal
courthouse in Oklahoma City. After sitting in a holding
cell all day I was taken into a so-called courtroom for a
Farreta hearing, as if I were seeking a court order for re-
presenting the defendant TRUST (as if to say myself). When
I made it clear all was settled. Nothing in controversy ,no-
thing to represent, Timothy DeGiusti(dba as judge) ran out
of the room without adjournment. [I learned it was DeGiusti
who had called for the hearing.] I did mot fall for the
SCAM.

8. The matter was becoming impossible for their agenda as
they had rio jurisdiction where there was no corntroversy.
Finally, early in 2008, they decided to carry on a BOGUS
show trial. Every time I was dragged into their SHAMcourt-
room I made declaration, ''for and on the record, no one
may speak for me; my trust; nor anything whatsoever relat-
thereto. "

9. The day they had planned for their BOGUS show trial,
some US Marshal types came to the holding cells with an
offer of street cloths, a TRICK for presuming I, Clayvton
and Berry were acceptirig and entering the contract in their
trade and commerce SCAM. I, we all, refused the offer for
cause wi.thout dishoror. They let us s1t for hours, then
came back with different cloths and a "song-&-dance' about
they were from them, not the court, as if that made any
difference, we should accept them(offer for contract). We,
in good faith, again refused for cause. Finally, they de-
cided to forcefully drag us into their BOGUS show trial in
orange jail cloths. The whole constructive FRAUD  a LIE.

(Romans 4:15) "Where there is no law there can be no trans-
gression.”" The BOGUS show trial acted out, ' :the ignorant
so-called jurors voted guilty on 2 of 3 "charges". All a
HUGE LIE, and not 1 in 10,000 potential jurors has a clue;
ard they are not in anyway held accountable for errors nor
bad acts.

10. During the next several weeks I prepared awritof ha-
beas corpus for convening hearing Our one supreme court in
and for Oklahoma county when called which I did. The bank-
rupt corporate actors have no claim, PENHALLOW, et al. vs.
DOANE'S Administrators, [1 L Ed 507j 3 DALL 54 against
the private, Iiving people and when called for, nrg anyone
has a claim against the demandant (me) let him speak now
or forever hold his peace.'" You could have heard a pin
drop, NO claims. My next move was to turn to the Marshals
and COMAND, ''You are now on my Borid. take me to the exit
and my llberty." BUT DeGiusti, the so-called judge in fic-
tion, to avert his CRIME beirng entered on the record, nod-
ed and without warning nor cause a Marshal shot me in the
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back with a TAZER. I was slammed to the floor violently as
I screamed involutarily and my glasses careened across the
floor in front of me towared those seated in the galley.
After gathering me and my glasses, the Marshals dragged me
out of the room arid took me to a holding cell. Less than
two hours later, while I was still trembling wunable to
functiori, the US Marshals strapped a Hi-Voltage shock-belt
around my waist and dragged me in chains irnto the same room
where the human traffickers had SHOT me less than two hours
earlier for another FRAUDUENT attempt for FORCING me into
their uncorscioriable cortract of usurous suretyship (vio-
lation of The WORD, e.g. Proverbs 6:1-5) a BOGUS federal
Bond scheme/sentence. When ask for allocution, I stoodfor
re-affirmation of the full settlement of record, "I agree

."" as inserted herein item 6 immediately above. Under
threat of another Hi-Voltage shock, I was NOT allowed to
to complete the re-affirmation of the FIRM settlement. (Matt-
hew 5:25), thus closure of all liabilty, discharge of all
against me [UCC 3-603] 77 Stat 682 as amended, their record
affirms the entire matter "settled"/"dlscharged" That
done, they chained me up and took me back to total isola-
tion in the Grady County Detention Center/Jail.

11. The first evening back to Grady County, after being
SHOT with the Hi-Voltage, I tried to diary some notes of
details of the day. I could not write and found it diffi-
cult to even think in a congruent manner. I finally gave
up after 9:00 pm GST, and very exhausted, fell asleep.

12. Om 17 April 2008, in isolation, Grady County Jail, I
issued a writ-Notice via Our one supreme court, Grady
county affirming record of all particulars ofwrltof hab-
eas corpus hearing of the seventh day of the fourth month
in the year of our Redeemer Two Thousand eight served under
triple seals on all employees of the bankrupt UNITED STATES
at the US Courthouse in Oklahoma City with Demand for Elec-
tronic File Order. And on the Eighteenth day of the fourth
month at or about 10:30 am CST, Jennifer Schwartz, SA FBI!
unidentified person, allegedly SA FBI and the US Marshal
who had SHOT and ASSAULTED me made an attempt at intimidat-
ing me re: the writ-Notice. That failed and: they could not
escape quickly enough.

13. Early morming on a day late in the fifth month (May)
of the year:of our Redeemer Two Thousand eight, I was bound
in chalns and bused with several others to the Will Rogers
Int'l Airport, and placed on a large rent-a-plane/passeng-
er jet and flown without travel papers to a location near
Pine Knot, Kentucky, USP McKreary where they had found me
10 months earlier. I was bused to McKreary by late in the
afterroon, where employees for BOP who remembered me pre-
pared to house me in the general population. Readied with
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my property in green military duffle bags I began dowr the
hall headed for the general population housing; When an
officer yelled at me, ''Come back here Landers youcar't go
out there. we don't krow what is wrorig; you re NOT desig-
here, you're NOT de31?nafed anywhere, you're going to the
HOLE!'"" I retorted, "Don't I have to be designated to go
to the HOLE?" He barked "You're going to the HOLE." I was
held in the HOLE with rio access to telephorie; no mail ser-

vice until the last weeks in July 2008, whern early in the .- .

morning I and my property were loaded ir a BOP van arid two
BOP officers started driving me to destimy unknown to me
and later or the trip, only toward Terre Haute, Indiana. I
was not beirg moved with any trasfer papers, no US Marshals
just informatiom that I was actually headed to FCI Terre
Haute. When we arrived, it seemed as if no one knew what
was going on. Finally, ‘after some confusion, we went in
via a Sally-Port, then went up to a door, and knocked at a
building near the Sally-Port. When the door operied I was

asked in by a man arid a womari, whom I would learn were the
Case Manager ard F. Tlmothy Coleman, an alleged Intelli-
gerice Research Specialist in this place they called the CMU
(COMMUNICATIONS MANAGEMENT UNIT) or CTU (COUNTER TFRRORISV
UNIT) or by some "Guantanamo North'. That was nearly nine
years ago. I have been in this building ever since. This
my nirth year. I have been told I would never leave CMU.

"GUANTANAMO NORTH".

a. An unregulated torture system, never authorized by Congress nor could
such a place ever lawfully be authorized by Congress nor any other legit-
imate entity. Lawlessness under cover of alleged flghtlng terror. I have
seen the entire population turn over 3% times in the nine years that I
have suffered this unlawful, illegal trespass or mine and the rights of
others, not the least of which are the rights of our family and loved ones.

1. In the first ninety days for legitimately pursuing remedy and
relief from this unlawful treatment of me and my family and friends;
F. Timothy Coleman, unilaterally with no lawful authority of any kind
cut me off from wrlting my wife, Dana, and my Power of Attorney and
Pastor Ralph Leo indefinately. He alleged my wife is not mywife and
refused to rely on the well settled record of our legitimate marr-
iage. All UNLAWFUL, FELONY trespasses on myself and others.

2. A pattern of imposing sanctions with no legitimate authority as
willed by people who have NO authority of anmy kind whatsoever. A
concentration kamp environment with NO real order of things whatso-
ever. An intentional blocking of all avenues of redress of grievanc-
es without any means of securing legal, lawful help outside. There
is NO REQUIRED LEGAL NOR LAWFUL DOCUMENTARY AUTHORITY ON FILE  WITH
THESE "OUTLAWS'" for even allowing us into the prison. NONE!
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3. Of necessity this outline leaves out numerous seriously incrim-
inating facts and eviderce. The building I have lived in for the last
nearing 9 years was CONDEMNED, it is understood, over 20 years ago.
Tt was vacated as the federal death row facility years before it was
made into CMU/CIU-in November 2006. When T was first here, we had
a leaking roof that poured in every time it would rain. It was not
fit for a dog house, much less for forcing people to live in it. It
was so bad that we had to elevate the lockers with 16 oz. styrofoam
cups as legs to avert the water from damaging contents when it rained
no matter how little. Some bunks could niot be used as the leaks ran
water across them. Ceilings dripped everywhere, and the palnt fell
everywhere. Toxic mold resides urider the loose paint and in cracks
and numerous places too many to spell out in this outline.

4.  Such oppression and lawless abuses of people in a human traff-
icking concentration Kamp CRIME sprea as this would make Adolf Hitler,
Joseph Stalin, Mao Tse Tung, etc. so proud. Pray for not orily those
who are sufferlng such abuses, but for the numerous people who are
caught up in working in this outrageous crime :scere that some how
our Lord might be merciful and redeem them before it is too late.

c o n c¢c L u s 1 o n

If the American people think the German peoples and those who

were responsible for so many wrongs in NAZI occupied Europe should
be ashamed, best they get ready to assume the responsibilty for all
of the LIES, MURDERS, TORTURE, ROBBERY that is and has been done in
the name of the UNITED STATES. Pray without ceasing, and begin the
REPENTANCE for such evil right- under our noses.

I hope and pray that all is without delay EXPOSED and that the

American people can peacefully and righteously, with honor do what
is right to turn from these indescribable wicked ways.

By the grace of The WORD,
your faithful servant,

By: e

«P

. Sorects e deaz ﬂ””“‘”" - 28 June 2017, Wednesday

reX-russell-dean: landers.®TM.
Servant of The Word, John 1:1,14
Authoized signatory '

St. Matthew 5:43 - 45

26




